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RG.0002.28.2017 

 

Protokół  Nr XXVIII/2017 

z sesji Rady Gminy Radomyśl nad Sanem 

z dnia 24 października 2017 roku 

odbytej w  siedzibie Urzędu Gminy w Radomyślu nad Sanem 

 

 

Sesja Rady Gminy Radomyśl nad Sanem rozpoczęła się o godz. 910, a zakończyła 

o godz. 1042. 

 

Ad.I. Godz. 910 

Sesję Rady Gminy otworzył Przewodniczący Rady Gminy Edward Wermiński, 

który powitał przybyłych radnych i gości zaproszonych. Następnie w oparciu o 

listę obecności stwierdził prawomocność obrad, ponieważ w chwili otwarcia 

posiedzenia w sesji uczestniczyło 15 radnych na ogólną liczbę 15. 

Listy obecności radnych oraz pozostałych osób obecnych na sesji stanowią 

załączniki do niniejszego protokołu. 

 

Ad.II. Godz. 912 

Przewodniczący Rady Gminy Edward Wermiński przedstawił proponowany 

porządek obrad sesji. 

Zaproponował, aby punkt IV. Wystąpienie Wójta Gminy przesunąć i rozpatrzyć 

go jako punkt VI w związku z późniejszym przybyciem na sesję Wójta. 

Przewodniczący Rady Gminy zaproponował jeszcze wniesienie nowego punktu 

jako IV o treści: - Sprawozdanie z pracy Komisji Stałej. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie zgłoszone propozycje 

zmian. 

W głosowaniu propozycje przyjęto – 15 głosów „za” – jednogłośnie. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie porządek obrad po 

wprowadzonych zmianach. 

W głosowaniu porządek obrad został przyjęty – 15 głosów „za” – jednogłośnie. 

 

Porządek obrad sesji: 

I. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

II. Przyjęcie porządku obrad. 

III. Przyjęcie protokołu z sesji Rady Gminy z dnia 22.09.2017r. 

IV. Sprawozdanie  prac Komisji Stałej. 

V. Przyjęcie uchwał Rady Gminy w sprawie: 

    1)  uchylenia uchwały Nr XXXV/298/14 Rady Gminy Radomyśl nad 

Sanem z dnia 25 czerwca 2014 roku w sprawie wyrażenia zgody na 

dokonanie darowizny nieruchomości, 
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    2) zatwierdzenia Gminnego Programu „Nowa Inicjatywa Dla Odnowy 

Wsi”, 

    3) zatwierdzenia taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę i 

zbiorowego odprowadzania ścieków na terenie Gminy Radomyśl 

nad Sanem, 

    4) ustalenia wysokości ekwiwalentu dla członków jednostek 

Ochotniczych Straży Pożarnych na terenie gminy Radomyśl nad 

Sanem, 

    5) zaciągnięcia kredytu długoterminowego na sfinansowanie deficytu 

budżetowego, 

    6) rezygnacji z udzielenia pomocy finansowej województwu 

podkarpackiemu, 

                7) zmian w uchwale budżetowej na 2017r. 

     VI.      Wystąpienie Wójta Gminy. 

       VII.     Informacja Przewodniczącego Rady Gminy i Wójta Gminy w sprawie 

złożonych oświadczeń majątkowych. 

     VIII.    Interpelacje, zapytania i wolne wnioski radnych. 

IX.      Zakończenie XXVIII sesji Rady Gminy. 

 

Ad. III. Godz. 914                      

Przewodniczący Rady Gminy Edward Wermiński poinformował, że protokół  z 

sesji Rady Gminy z dnia 22.09.2017r.  znajdował się zwyczajowo do wglądu w 

biurze obsługi Rady Gminy oraz został przesłane na adresy meilowe radnym, 

którzy wyrazili na to wolę. Protokół jest również dostępny na stronie internetowej 

www.radomysl.pl w BIP. W związku z tym Przewodniczący Rady Gminy 

zaproponował, aby przyjąć protokół  bez odczytywania. 

Propozycja została zaakceptowana przez zebranych radnych. 

Protokół sesji Rady Gminy z dnia 22.09.2017r. został przyjęty bez odczytywania 

w głosowaniu – 15 głosów „za” - jednogłośnie. 

 

Ad. IV. Godz. 915 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Bolesław Puka odczytał protokół z 

posiedzenia Komisji, które odbyło się w dniu 19 października 2017 roku. 

Tematem posiedzenia była kontrola działalności w tym dotowania niepublicznych 

przedszkoli. 

Meritum posiedzenia zostało przytoczone poniżej:  

„Na wstępie zabrała głos inspektor ds. oświaty Joanna Dudzińska, która 

poinformowała, że zgodnie z przepisami o systemie oświaty rada gminy w 2015 

roku podjęła uchwałę w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji 

dla niepublicznych innych form wychowania przedszkolnego, prowadzonych na 

terenie Gminy Radomyśl nad Sanem przez osoby fizyczne i prawne inne niż 

jednostka samorządu terytorialnego oraz trybu i zakresu kontroli prawidłowości 

pobrania i wykorzystania tych dotacji. Nadmieniła, że na terenie naszej gminy 

http://www.radomysl.pl/
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funkcjonują 3 takie placówki – w Chwałowicach, Antoniowie i Woli Rzeczyckiej. 

W uchwale została określona wysokość dotacji jaką punkty przedszkolne 

otrzymują na jedno dziecko. Jest to minimum, które wynika z ustawy o systemie 

oświaty i wynosi 40 % wydatków bieżących ponoszonych na jedno dziecko w 

przedszkolu publicznym. Tej dotacji udziela się pod warunkiem, że 

stowarzyszenie prowadzące punkt przedszkolny składa informację o planowanej 

liczbie dzieci do 30 września roku poprzedzającego rok udzielania dotacji. Do 

każdego 10 dnia miesiąca podmiot który prowadzi punkt składa informację 

miesięczną o aktualnej liczbie dzieci w punkcie przedszkolnym. Do 20 stycznia 

następnego roku jednostka prowadząca punkt przedszkolny składa rozliczenie z 

wykorzystania dotacji, którą przekazuje gmina. W 2016 roku wydatki na punkty 

przedszkolne wyniosły: w Woli Rzeczyckiej - 91 370 zł, w Antoniowie – 49 795 

zł i w Chwałowicach – 54 816 zł. Na dzień dzisiejszy w punktach przedszkolnych 

w Woli jest 25 dzieci, w Chwałowicach – 25 i w Antoniowie – 16. 

Następnie zabrała głos Wioletta Maślach – Prezes Stowarzyszenia 

Wspierania Inicjatyw Lokalnych w Chwałowicach, która powiadomiła, że punkt 

mógłby przyjąć więcej dzieci, ale ustawa określa, że 25 jest maksymalną liczba. 

W punkcie jest zatrudniona na stałe jedna pani. Wcześniej w punkcie pracowali 

stażyści. Obecnie od września br. jest zatrudniona dodatkowo druga osoba na pół 

etatu, ponieważ w przypadku choroby nauczycielki trudno znaleźć zastępstwo, 

aby zapewnić opiekę przedszkolną. Zwykle zastępstwo sprawują nauczycielki z 

Zespołu Szkół. Trudno powiedzieć jak to finansowo się rozłoży, ale druga osoba 

jest konieczna. Wyposażenie punktu przedszkolnego jest zadawalające, ale 

systematycznie w miarę możliwości finansowych jest on doposażamy w pomoce 

dydaktyczne i zabawki. Środki finansowe głównie są przeznaczane na 

wynagrodzenie nauczycieli i kucharek ze szkoły w Antoniowie gdzie 

przygotowywane są posiłki. Rozliczenie z dotacji określające na jaki cel zostały 

przekazane środki składane jest do gminy. P. Maślach nadmieniła, że do punktu 

uczęszczają dzieci spoza gminy – Borowa i Pysznicy. Punkt, pracujący 8 godzin,  

ma do dyspozycji 2 sale, w tym jedna jest połączona  z łazienką. Opłata 

miesięczna za przedszkole jednego dziecka wynosi 70 zł plus koszt wyżywienia. 

        P. Janusz Wrona – Prezes Stowarzyszenia PANDOZ – Inicjatywa Rozwoju 

w Antoniowie poinformował, że w punkcie przedszkolnym w Antoniowa z opieki 

przedszkolnej korzysta 16 dzieci. Od stycznia bieżącego roku punkt funkcjonuje 

8 godzin z możliwością przedłużenia pobytu dziecka. Punkt posiada jedno 

pomieszczenie i bezpośredni dostęp do sanitariatów. Takie rozwiązanie jest 

zatwierdzone przez Sanepid. Do 2016 roku punkt płacił szkole za media, a od tego 

roku punkt płaci bezpośrednio księgowej za prowadzenie księgowości i 

kucharkom za przygotowanie posiłków. W punkcie jest zatrudniona jedna 

nauczycielka na pełny etat i nie ma zabezpieczenia zastępstwa na wypadek 

choroby. Były czynione starania o zatrudnienie stażystów ale Urząd Pracy 

odmówił skierowania takich osób. W związku z małą liczbą dzieci utrzymanie 

punktu jest  trudne, między innymi ze względu na wysokie koszty płac 
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pracowników. Na razie placówka funkcjonuje, ale nie wiadomo jak to będzie w 

przyszłości. Rodzice dzieci płacą stałą opłatę wynoszącą 100 zł. stosowaną od 

początku istnienia punktu. Ponadto na punkt można przekazać 1% z podatku i z 

tego tytułu placówka zyskuje od 400 zł do 2000 zł rocznie. Są jeszcze wolne 

miejsca w przedszkolu ale rodzice z różnych powodów nie przyprowadzają 

dzieci. Gdyby było więcej dzieci byłoby łatwiej prowadzić punkt. P. Janusz 

Wrona nadmienił, że można by rozpatrzyć możliwość zatrudnienia dwóch osób 

na ¾ etatu. To byłoby właściwe rozwiązanie. Znacznie ułatwiło by to 

prowadzenie zajęć, byłoby też zapewnione zastępstwo. Jednej osobie jest ciężko 

prowadzenie zajęć. Obecnie nauczycielka pobiera niskie wynagrodzenie,  nie 

adekwatne do odpowiedzialności jaką ponosi. Nie ma jednak środków na 

zwiększenie pensji. P. Wrona nadmienił, że z pracą związaną z prowadzeniem 

przedszkola  wiąże się wiele obowiązków i za swoją pracę nie otrzymuje 

wynagrodzenia.  

Po dyskusji i wysłuchaniu przedstawionych informacji Komisja wystąpiła o 

rozważenie podniesienia wysokości dotacji dla punktów przedszkolnych 

przekazywanej z budżetu gminy. Jest to wskazane głównie biorąc pod uwagę 

konieczność  zatrudnienia drugiej nauczycielki, aby zapewnić zastępstwo i opiekę 

przedszkolną w razie wystąpienia takiej potrzeby. Komisja proponuje, aby tą 

sprawą zajęła się Komisja Oświaty i Spraw Społecznych. 

Skarbnik Gminy Anna Szeliga poinformowała, że w ubiegłym roku na  3 punkty 

przedszkolne z budżetu gminy zostało przeznaczone 165 tys. zł. W okresie 

ostatnich dwóch lat rozliczenia składane przez stowarzyszenia z przekazanej 

dotacji wpływały terminowo i były prawidłowe pod względem finansowym. 

Skarbnik nadmieniła, że wysokość dotacji można zmienić w drodze uchwały 

Rady Gminy.” 

 

Radna Marzena Garbacz, pełniąca funkcję Przewodniczącej Komisji 

Oświaty i Spraw Społecznych, odnosząc się do wniosku Komisji Rewizyjnej, 

wyraziła zdanie, że Komisja Oświaty nie ma wpływu na system finansowania 

niepublicznych punktów przedszkolnych. Zwróciła się o sprecyzowanie wniosku 

Komisji Rewizyjnej, czym konkretnie miałaby zająć się Komisja Oświaty. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Bolesław Puka powiedział, że 

Komisja Rewizyjna nie miała w zamiarze wchodzić w kompetencje 

merytorycznej Komisji Oświaty. Jednakże temat należy rozpoznać i rozpatrzyć 

możliwość podwyższenia dotacji dla punktów przedszkolnych, które borykają się 

ze sporymi problemami. Nie można dopuścić do sytuacji, aby punkty zaprzestały 

swoją działalność. 

Radny Jacek Pamuła dodał, że należałoby rozeznać i przeprowadzić 

dogłębną analizę  ile przyznać środków finansowych dla danego punktu 

przedszkolnego, aby przedszkola ekonomicznie dobrze funkcjonowały. 

Wskazane byłoby, aby gmina  bardziej wspomogła działalność punktów, a 

koncepcją rozwiązania problemu powinna się zająć Komisja Oświaty. 
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Ad. V/1. Godz. 933 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie uchylenia uchwały Nr XXXV/298/14 

Rady Gminy Radomyśl nad Sanem z dnia 25 czerwca 2014 roku w sprawie 

wyrażenia zgody na dokonanie darowizny nieruchomości przedstawiła Sekretarz 

Gminy Ewa Marynowska. 

Komisje Stałe pozytywnie zaopiniowały przedstawiony projekt uchwały. 

Wobec braku uwag do przedstawionego projektu uchwały Przewodniczący Rady 

Gminy poddał go pod głosowanie. 

W głosowaniu projekt uchwały przyjęto - 15 głosów „za” – jednogłośnie. 

Uchwała Nr XXVIII/195/17 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. V/2. Godz. 939 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zatwierdzenia Gminnego Programu 

„Nowa Inicjatywa Dla Odnowy Wsi” przedstawiła Sekretarz Gminy Ewa 

Marynowska. 

Poinformowała również o poprawkach zaproponowanych przez Komisje Stałe tj.: 

Komisja Oświaty i Spraw Społecznych zgłosiła następujące poprawki do projektu 

uchwały: 

1). W Gminnym Programie „Nowa Inicjatywa Dla Odnowy Wsi” w punkcie 2 

skreśla „pkt.2” i wpisuje się „pkt.3”. 

2). W Gminnym Programie „Nowa Inicjatywa Dla Odnowy Wsi” dopisuje się 

nowy punkt 4 o treści: „W jednym sołectwie może być zrealizowany jeden 

projekt.” 

 

Komisja Rewizyjna zaproponowała następujące zmiany: 

1). W Gminnym Programie „Nowa Inicjatywa Dla Odnowy Wsi” w punkcie 2 po 

wyrażeniu: „ poprawę jakości życia” dopisać słowo „bezpieczeństwa”. 

2). W Gminnym Programie „Nowa Inicjatywa Dla Odnowy Wsi” odnośnie 

Głównych kryteriów - po punkcie 3 dopisać nowy punkt 4 o treści: „Poprawa 

bezpieczeństwa – maks. 3p.” 

 

Komisja Rozwoju Gospodarczego i Rolnictwa zaopiniowała pozytywnie projekt 

uchwały nie wnosząc uwag. 

 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie w/w poprawki. 

W głosowaniu zmiany przyjęto jednogłośnie – 15 głosów „za”. 

  

Przewodniczący Rady Gminy zarządził przegłosowanie przedstawionego 

projektu uchwały po zmianach. 

W głosowaniu projekt uchwały przyjęto - 15 głosów „za” – jednogłośnie. 

Uchwała Nr XXVIII/196/17 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
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Ad. V/3. Godz. 945 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zatwierdzenia taryf dla zbiorowego 

zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzania ścieków na terenie Gminy 

Radomyśl nad Sanem przedstawił Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej 

Lesław Pater. 

P. Lesław Pater przedstawił stawki za wodę i ścieki wynikające z wyliczeń: 

1). Za 1 m3 dostarczanej wody – cena netto 3,17 zł,  

- dotychczasowa stawka – 2,71 zł, 

 

2). Za 1 m3 odprowadzanych ścieków ustalony na podstawie zużycia wody  - cena 

netto 5,57 zł.  

- dotychczasowa stawka – 4,15 zł. 

 

Komisja Oświaty i Spraw Społecznych oraz Komisja Rewizyjna zaproponowały 

stawki: za 1 m3 dostarczanej wody – 2,90 zł. i za 1 m3 odprowadzanych ścieków 

– 4,30 zł. 

 

Komisja Rozwoju Gospodarczego i Rolnictwa zgłosiła stawki: za 1 m3 

dostarczanej wody – 3,00 zł. i za 1 m3 odprowadzanych ścieków – 5,00 zł. 

 

Wszystkie Komisje Stałe wyraziły pozytywną opinię w kwestii wykreślenia w 

projekcie uchwały § 3 o treści: 

„Zatwierdza się: 

1) Stawkę opłaty za przyłączenie do urządzeń wodociągowych, będących w 

posiadaniu Gminy wynikających z kosztów przeprowadzenia prób 

technicznych przyłącza wybudowanego przez odbiorcę – cena netto 

………… zł. 

2) Stawkę opłaty za przyłączenie do urządzeń kanalizacyjnych, będących w 

posiadaniu Gminy wynikających z kosztów przeprowadzenia prób 

technicznych przyłącza wybudowanego przez odbiorcę – cena netto 

………… zł.” 

 

W konsekwencji wykreśla się również  „§ 3” w § 4 i w § 5. 

 

Ponadto Komisje  przyjęły również kwotę opłaty abonamentowej w wysokości 

1,70 zł.  

 

Przewodniczący Rady Gminy zarządził przegłosowanie zgłoszonych stawek. 

Za stawkami zaproponowanymi przez Kierownika Referatu Gospodarki 

Komunalnej Lesława Patera – za 1 m3 dostarczanej wody – cena netto 3,17 zł. 

oraz za 1 m3 odprowadzanych ścieków ustalony na podstawie zużycia wody  - 

cena netto 5,57 zł. nie głosował żaden radny. 
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Za stawkami Komisji Rozwoju Gospodarczego i Rolnictwa: za 1 m3 dostarczanej 

wody – 3,00 zł. i za 1 m3 odprowadzanych ścieków – 5,00 zł. głosowało 2 

radnych. 

 

Za stawkami zgłoszonymi przez Komisję Oświaty i Spraw Społecznych oraz 

Komisję Rewizyjną: za 1 m3 dostarczanej wody – 2,90 zł. i za 1 m3 

odprowadzanych ścieków – 4,30 zł. głosowało 12 radnych. 

 

Jeden radny „wstrzymał się” od głosu. 

 

Przyjęto stawki: za 1 m3 dostarczanej wody – 2,90 zł. i za 1 m3 odprowadzanych 

ścieków – 4,30 zł. 

 

Przewodniczący Rady Gminy zarządził przegłosowanie projektu uchwały z 

przyjętymi stawkami opłat. 

 

W wyniku głosowania projekt uchwały został przyjęty – 15 głosów „za” – 

jednogłośnie. 

Uchwała XXVIII/197/17 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. V/4. Godz. 955 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu dla 

członków jednostek Ochotniczych Straży Pożarnych na terenie gminy Radomyśl 

nad Sanem przedstawił Wójt Gminy Jan Pyrkosz. 

Komisje Stałe pozytywnie zaopiniowały przedłożony projekt uchwały. 

Do przedstawionego projektu uchwały uwag nie zgłoszono.  

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie przedstawiony projekt 

uchwały. 

W wyniku głosowania projekt uchwały został przyjęty – 15 głosów „za” – 

jednogłośnie. 

Uchwała XXVIII/198/17 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. V/5. Godz. 958 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego 

na sfinansowanie deficytu budżetowego przedstawiła Skarbnik Gminy Anna 

Szeliga. 

Komisje Stałe pozytywnie zaopiniowały przedłożony projekt uchwały. 

Wobec braku uwag do przedłożonego projektu uchwały Przewodniczący Rady 

Gminy zarządził jego przegłosowanie. 

W wyniku głosowania projekt uchwały został przyjęty – 15 głosów „za” – 

jednogłośnie. 

Uchwała Nr XXVIII/199/17 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
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Ad. V/6. Godz. 1000 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie rezygnacji z udzielenia pomocy 

finansowej województwu podkarpackiemu przedstawił Wójt Gminy Jan Pyrkosz. 

Komisje Stałe pozytywnie zaopiniowały przedłożony projekt uchwały. 

Do przedstawionego projektu uchwały nie zgłoszono uwag.  

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie przedstawiony projekt 

uchwały. 

W wyniku głosowania projekt uchwały został przyjęty – 15 głosów „za” – 

jednogłośnie. 

Uchwała XXVIII/200/17 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. V/7. Godz. 1003 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zmian w uchwale budżetowej na rok 

2017 przedstawiła Skarbnik Gminy Anna Szeliga. 

Komisje Stałe pozytywnie zaopiniowały przedłożony projekt uchwały. 

Uwag nie zgłoszono do przedłożonego projektu uchwały.  

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie przedstawiony projekt 

uchwały. 

W wyniku głosowania projekt uchwały został przyjęty – 15 głosów „za” – 

jednogłośnie. 

Uchwała XXVIII/201/17 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Gminy zarządził przerwę w obradach. 

Po przerwie kontynuowano obrady sesji i realizowano kolejne punkty porządku 

obrad. 

 

Ad. VI. Godz. 1024 

Wójt Gminy Jan Pyrkosz przedstawił informację z realizacji wniosków 

zgłoszonych na sesji w dniu 22.09.17r. 

 

Wniosek radnej Marzeny Garbacz: 

1. „Proszę o wprowadzenie do budżetu gminy na rok 2018: 

- wykonanie odcinka drogi asfaltowej w Dąbrowie Rzeczyckiej na nowym osiedlu 

(przy torach), 

- dołożenia jednej lampy oświetlenia ulicznego na osiedlu w Woli Rzeczyckiej 

(obok kościoła). 

Odpowiedź: 

Propozycje zostaną rozpatrzone przy ustalaniu budżetu na 2018 rok. 

 

Wniosek radnej Lucyny Jurkiewicz: 

2. „Proszę o zgarnięcie poboczy przy drodze powiatowej w miejscowości 

Dąbrówka Pniowska. Pobocza są wyżej niż droga, woda się zatrzymuje na jezdni, 
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w związku z czym proszę o wykonanie prac przed okresem zimowym aby 

zmniejszyć zaleganie wody.” 

Wniosek radnego Stanisława Rybaka: 

3.„Proszę o zwrócenie się z wnioskiem do Powiatowego Zarządu Dróg o 

wybudowanie przyczółków przy drodze powiatowej  Witkowice – Dąbrówka na 

wysokości posesji p. Janeczko. Rura spustowa pod drogą nie jest zabezpieczona 

przyczółkami co prowadzi do obsuwania się pobocza. Te osuwiska zagrażają 

bezpieczeństwu użytkowników tej drogi.” 

Odpowiedź na powyższe wnioski: 

Zostało skierowane pismo do Zarządu Dróg Powiatowych w Stalowej Woli. ZDP 

poinformował, że na chwilę obecną przeprowadzane jest koszenie poboczy w ciągu 

dróg powiatowych. Na terenie Gminy Radomyśl nad Sanem koszenie zostanie 

zakończone do końca bieżącego miesiąca. Po zakończeniu koszenia 

przeprowadzona zostanie wizja w terenie w celu ustalenia konieczności realizacji 

powyższych wniosków. 

 

Wniosek radnego Zbigniewa Ptaka: 

4. „Proszę o ujęcie w planie budowę ścieżki rowerowej w Nowinach przy drodze 

wojewódzkiej.” 

Odpowiedź: 

Propozycja zostanie rozpatrzona przy ustalaniu budżetu na 2018 rok. 

 

Ad. VII. Godz. 1030 

Przewodniczący Rady Gminy Edward Wermiński oraz Wójt Gminy Jan Pyrkosz  

przedłożyli informację ze złożonych oświadczeń majątkowych. 

Przewodniczący Rady Gminy Edward Wermiński udzielił informacji na temat 

złożonych oświadczeń majątkowych przez radnych za 2016r. 

Poinformował, że do złożenia oświadczeń majątkowych zobowiązanych było 14 

radnych. Wszystkie oświadczenia majątkowe wpłynęły w terminie do 

30.04.2017r. 

Po dokonaniu analizy treści oświadczeń majątkowych złożonych do 30.04.2017r. 

przez radnych Gminy Radomyśl nad Sanem za 2016 rok i porównaniu z danymi 

zawartymi w oświadczeniach majątkowych złożonymi w 2016 r. – 

Przewodniczący stwierdził, że nie ma żadnych przesłanek, aby podjąć wobec 

któregoś z radnych czynności określone w art.24 h ust.9 ustawy o samorządzie 

gminnym. 

Przewodniczący dodał, że jego oświadczenie majątkowe zostało złożone 

Wojewodzie Podkarpackiemu – oświadczenie zostało przesłane do Urzędu 

Wojewódzkiego w dniu 29.04.2016r. Urząd Wojewódzki nie stwierdził 

nieprawidłowości w złożonym oświadczeniu. 

Przewodniczący przedstawił także analizę zawierającą nieprawidłowości 

złożonych przez radnych oświadczeń majątkowych za poprzedni rok dokonaną 

przez  Urząd Skarbowy. 
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Wójt Gminy Jan Pyrkosz poinformował, że do złożenia oświadczeń majątkowych 

zobowiązanych było 19 osób. Oświadczenia majątkowe w liczbie 18 wpłynęły w 

ustawowym terminie tj. do 30.04.2017r. Jedno oświadczenie zostało złożone na 

dzień 31.08.2016r. 

Po dokonaniu analizy oświadczeń nie stwierdzono konieczności podejmowania 

czynności określonych w art. 24 h ust. 9 ustawy o samorządzie gminnym. 

Wójt nadmienił, że jego oświadczenie majątkowe w dniu 28.04.17r. zostało 

przesłane do wojewody podkarpackiego, który po analizie oświadczenia nie 

stwierdził nieprawidłowości ani błędów.  

 

Ad. VIII. Godz. 1038 

Radny Jerzy Gorczyca zapytał jak wygląda sprawa remontu wewnętrznych dróg 

na osiedlu w Musikowiu. 

Kierownik Zespołu Infrastruktury Technicznej Izabela Szałaj wyjaśniła, że w 

chwili obecnej gmina wystąpiła do Starostwa Powiatowego w Stalowej Woli o 

wydanie operatu wodno – prawnego. Dokumentacja jest aktualnie  

kompletowana, a procedura niebawem zostanie zakończona. Powiedziała, że jest 

szansa, iż  wkrótce ogłoszony zostanie przetarg.  

 

Podczas  sesji zgłoszono następujące pisemne wnioski: 

Wniosek radnego Bolesława Puki: 

1„Rozpatrzyć możliwość wykonania utwardzenia asfaltem drogi gminnej w 

Żabnie o długości ok. 150mb. w kierunku posesji p. Jana Stelmacha i Jana 

Małeckiego w 2018r.” 

Wniosek radnego Rafała Bartochowskiego: 

2. „ Wnoszę o wprowadzenie do budżetu gminy na rok 2018 wykonania odcinka 

drogi gminnej o nr ew. 402 (łącznik) w m. Kępa Rzeczycka. Zaznaczam również, 

że z drogi tej korzystają nie tylko mieszkańcy Kępy Rzeczyckiej ale i mieszkańcy 

przyległych miejscowości.” 
 

Ad. IX. Godz.1042 

Na tym zakończono obrady XXVIII sesji Rady Gminy. 

 

Protokołował: 

Inspektor ds. obsługi Rady Gminy 

 

Piotr Chodur 


